

香港女童軍總會 The Hong Kong Girl Guides Association

感謝晚宴 Thank You Dinner

為了感謝會員對香港女童軍總會的長期支持，我們將於2018年9月15日為2017/2018至今的退休會員舉行 感謝晚宴。我們亦誠邀各總監、訓練員、指導員、領袖、分會會員及好友一起出席，資料如下：

A thank you dinner is organized on 15/9/2018 for those who have supported Guiding Movement in Hong Kong until attain the retirement age. We would also like to invite Commissioners, Trainers, Instructors, Guiders, District Association members and friends of Girl Guides to join this dinner with the details as follow:

日期 Date: 15/9/2018 (星期六 Saturday)
地點 Venue: 香港九龍紅磡香港理工大學文康大樓 4 樓 南北小廚
Restaurant, 4/F, Communal Building, The Hong Kong Polytechnic University, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong
時間 Time: 19:00
費用 Cost: HK\$250
服飾 Attire: 便服 Smart Casual
查詢 Enquiry: 如有任何疑問，請向地域香港助理總監查詢
Pls contact your Region Assistant Chief Commissioner
報名方法: 請填妥回條並聯同劃線支票 (支票抬頭：香港女童軍總會) 寄回九龍加士居道8號
Registration: 香港女童軍總會「地域發展部 - 梁詠琪小姐」收。
Pls fill in the reply slip and send the crossed cheque made payable to 8 Gascoigne Road, Kowloon, Hong Kong. The Hong Kong Girl Guides Association to Region Development Department
截止日期: 17th August 2018
Deadline:

回條 Reply Slip

致 To：地域發展部 Region Development Department

由 From：_____ (聯絡電話/Contact No：_____)

本人將會出席感謝晚宴 I will join the Thank You Dinner (支票號碼 Cheque no.：_____)

本人將會出席感謝晚宴並聯同 I will join the Thank You Dinner with _____
一起出席 (支票號碼 Cheque no：_____)

本人未克出席感謝晚宴 I am unable to join the Dinner

姓名 Name：_____ 地域/區/分區/其他：_____
Region/Div/Dist/Other

簽署：_____ 日期：_____